
Referat styremøte/messengermøte 01.03 2021 kl. 

19.30 

 

Hvor: Messenger 

Tilstede: Tom Bremnes, Charlotte Bjørno, Lilli Bergsjøbrenden, 

Christel Cyvin 

Ikke til stede: Gry Jeanette Jørgensen 

 

Sak 01/21, Årsmøte, status: Ikke noe nytt, alt i rute.  

 

Sak 02/21, Høststevnet, status: I rute, vi har fått leid plassen på 

Fenstad. 

 

Sak 03/21, Agilitystevnet: I rute, men pga. coronasituasjonen er vi 

usikre på om det er mulig å avholde stevnet. Vi planlegger uansett 

mot at det skal holdes og har skaffet plass på Brårud. Den avtalen kan 

gås ut av hvis det ikke blir mulig å gjennomføre stevnet.  

 

Sak 07/21, Økonomi: Sunn og bra økonomi, lite utgifter nå. 

 

Sak 08/21, Hallen: Prosessen er godt i gang, O.B. Wiik jobber med 

kommunen, men vi må være forberedt på at ting tar noe ekstra tid 

grunnet coronasituasjonen. Vi gleder oss til ny hall! 

 

Sak 10/21, Post inn/ut: Ikke noe post. 

 



Sak 11/21, Eventuelt: Det vil ikke lenger være tilbud om å betale med 

faktura når man melder seg på kurs, alle kurs må betales ved 

påmelding.  

 

Nytt møte mandag 15. mars 2021 kl. 19.00 

 

Ref. Christel Cyvin 


